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Abstract (en)
[origin: ES8400612A1] A two-component diazotype material, composed of a support and a light-sensitive layer which is applied thereto and contains
a polymeric binder, a diazonium salt, a coupler, an acid stabilizer and conventional additives, wherein the support is a biaxially oriented polyester film
and the polymeric binder comprises a mixture of about 10-60 percent by weight of a polymer or copolymer of vinyl acetate, for example, a copolymer
of vinyl acetate and crotonic acid, and about 40-90 percent by weight of a cellulose ester, such as cellulose acetopropionate, cellulose acetobutyrate,
cellulose propionate or cellulose butyrate.

Abstract (de)
Zweikomponenten-Diazotypiematerial, bestehend aus einem Schichtträger und einer darauf aufgebrachten lichtempfindlichen Schicht, die polymeres
Bindemittel, Diazoniumsalz, Kuppler, Säurestabilisator und übliche Zusätze enthält, bei dem der Schichtträger eine biaxial orientierte Polyesterfolie
ist und das polymere Bindemittel aus einer Mischung von 10-60 Gewichtsprozent eines Polymerisates oder Mischpolymerisates von Vinylacetat,
zum Beispiel ein Mischpolymerisat aus Vinylacetat und Crotonsäure, und 40-90 Gewichtsprozent Celluloseester, wie Celluloseacetopropionat,
Celluloseacetobutyrat, Cellulosepropionat oder Cellulosebutyrat, besteht.
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